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VI STØTTER REALISERING AV UNDERJORDISK TENNISHALL                 

  

Bygdøy Tennisklubb har behov for å øke sin kapasitet og vil gjenoppta arbeidet med å bygge 

en underjordisk tennishall ved Bygdøhus, med fire baner. 

 

Styrene i Bygdø Vel (BV), Stiftelsen Bygdøhus (SB) og Bygdøy Tennisklubb (BTK) har de 

siste årene hatt tett dialog om hvordan en underjordisk idrettshall kan realiseres. Partene er 

enige om at en slik hall vil være en berikelse for tennisinteresserte i alle aldre, og for andre 

aktiviteter ved ledig kapasitet. 

 
SB og BV stiller seg positive til at BTK gjenopptar arbeidet med å få på plass 
forutsetningene for at en underjordisk tennishall kan realiseres. Styrene er grunnleggende 
positive til å få realisert prosjektet, og vil bidra med den nødvendige innsats for 
kvalitetssikring, slik at prosjektet kan lykkes, uten unødig risiko for øvrige interessenter i 
Bygdøhus og annet. 
     
BTK skal bygge videre på det grunnlaget som ble etablert gjennom initiativet «Hallprosjektet 
2018-22». 
 

Prosjektet vil presenteres for lokalbefolkningen i et informasjonsmøte i høst 2024. Det vil da 
bli satt av god tid til spørsmål fra salen. 
     
Vi håper alle Bygdøys beboere ser de positive ringvirkningene av et slikt tiltak, i tillegg til det 
visuelle og miljømessige løftet ved å fjerne boblehall og dieselaggregat. 
  
Med ønske om en god sommer! 
 
 

Hilsen Styrene i BV, SB og BTK 

  

 


